
Referat fra FAU møte, Berg skole. 29.11.22 

Til stede: Yngvar 5a, Marianne 6b, Gro 5c, Norunn2a, Beate 1a, Øystein 1c, Mari 2c, Bjørn W 4c, 

Cathrine 4a, Lisa 7a, Karine 7c, Lars Halvor 3c, Morten 6c, Tonje 3a. 

 

1. Orientering fra rektor: 

• positivt svar på høringen om tilhørighet til Voldsløkka ungdomsskole. Berg skole hadde sendt 
inn innspill til høringen om at de ønsker tilhørighet for Tåsen-elever som bor mellom Tåsen 
skole og Voldsløkka. Mange av disse går i dag på Berg skole. Se sak på nettsiden: Beslutning 
ungdomsskoletilhørighet (osloskolen.no). Skolen ønsker samtidig på sikt å kunne utvide 
inntaksområdet for elever til Berg. Neste års kull har kun 39 elever i gjeldende 
inntaksområde. 

• Igjen en oppfordring om å ikke skrive om enkeltsaker i Facebookgruppene for 
klassene, men la gruppene være positive og inkluderende. Ingen enkeltelever, ansatte, 
oppståtte situasjoner på skolen e.l. skal drøftes på Facebook. Foresatte oppfordres til aktivt å 
minne om dette, dersom de ser andre foresatte har innlegg i den retning. 

• Skolebudsjettet i år vil gå med et overskudd. Skolen har derfor kjøpt inn 100 pc-er og 
lærebøker. Noe har også blitt brukt på ekstra bemanning. Det står man fritt til så lenge man 
oppfyller lærernormen i klasserommet. 

• AKS-budsjettet går med underskudd i år. Mye av grunnen ligger i økte utgifter til lønn, blant 
annet på grunn av for høy bemanning over tid, vikarbruk og lang sommerferie/flere hele uker 
med sommerAKS. Det blir nødvendig med ansettelsesstopp i AKS og å kutte enkelte 
kostnader fra kurstilbudene. På spørsmål om skolen kan ta imot gaver, som mat til 
kokkekurs, svarte rektor at det var strenge regler på hva man kan ta imot av gaver eller 
økonomiske bidrag. 
 

1. Godkjenning av innkalling og referat 

Referat og innkalling ble godkjent. 

 

2. Orientering fra gruppene: 

Ungdomsskolegruppen:  

• Har tatt kontakt med FAU ved de andre skolene som starter på Voldsløkka ungdomsskole til 

høsten. Alle ønsker å ha kontakt, og det er foreslått et møte over nyttår mellom FAU-

representantene.  

• Rektor ved Voldsløkka ungdomsskole ønsker å møte alle FAUene, starter med Bjølsen og vil 

senere møte de andre.  

Trivselsgruppen: 

• Forsøker å få foredragsholder til en foreldrekveld ved skolen. Har tatt kontakt med Kjersti 

Owren, mobbeombud i Oslo kommune, for mulig foredrag. Eventuelt kontaktes 

barnevakten.no 

Trafikkgruppen: 

• Innspill fra 2b: ønske om fotgjengerfelt i Vinkelveien. Uoversiktelig trafikk og liten plass for 

gående. FAU sender et forslag til bymiljøetaten om endringer.  

https://berg.osloskolen.no/nyhetsarkiv/ungdomsskoletilhorighet---horingsdokument/
https://berg.osloskolen.no/nyhetsarkiv/ungdomsskoletilhorighet---horingsdokument/


Berg skoles venner: 

• Har bestilt og mottatt juletre som står klart på skolen. 

• For å få inn noe penger som kan brukes på noe som kommer alle elevene til gode, foreslår 

gruppen å arrangere et loppemarked for brukte barneklær til våren på skolen. 

Innspill på møtet:  

• ved Korsvoll skole arrangerte foreldre et forskerprosjekt for barn som heter «Hvorfor det?». 

Dette kunne vært en idé å arrangere på Berg skole. Enten som foreldrestyrt i forbindelse med 

loppemarked eller eventuelt som et kurs på AKS. Mer info finner du her: HvorforDet 

• Skiforeningen har gratis arrangement denne søndagen med nisser og julestemning på 

Sognsvann: Nissetur ved Sognsvann | Skiforeningen 

 

3. Eventuelt 

• I enkelte klasser og trinn er det mye konflikt og uro. FAU ønsker å høre med skolen om de 

kan informere oss om hvordan de løser konflikter og hva slags helhetlig tilnærming de har til 

konflikthåndtering generelt. Hvis utfordringer blir vedvarende, finner de da andre strategier 

for å håndtere uro og konflikt?  

 

 

https://www.hvorfordet.no/
https://www.skiforeningen.no/kalender/nissetur2/?eventid=7960

